
Referat fra bestyrelsesmøde 
Mandag d. 22. maj 2017 kl. 19.30 hos Hans Jørn 
Afbud:   Dorthe 
     

  

1. Administrativ/organisatorisk   
Tovholder 

1a Kommentarer til og godkendelse af referat fra mødet 24. april 2017/ ref. 
godkendt 

Sjoerd 

1b   

1c Foreningens økonomi /  Det ser godt ud. Saldo i underkanten af 100.000 Dorthe 

1d   

 
2.   Løbende og Ny 

 

 

2a Trafikforhold på Søndervig Landevej / intet nyt Hans Jørn 

2b Spangprojektet ved Vonå Engbro /Madpakkehus og anløbsbro er 
prioriteret højt. Er der penge til mere? 

Dorthe 

2c Projekt ”Velkommen her” / Bodil og Hans Jørn planlægger udflugt 
17.juni for projektdeltagerne og Holmboere i øvrigt. 

Dorthe Hans 
Jørn 

2d Udbyggelse af stisystemet / Vi venter på reaktion fra kommunen. Sjoerd 

2e Brug af Sogneparken / Sogneforeningen bekoster færdiggørelse af 
stierne samt en bro ud til dammen. Holger Jensen kommer med et 
forslag. 

Sjoerd 

2f Fibernet / På nuværende ca. 20 % tilmeldinger. Håb om, at slutspurten 
giver de resterende. 

Lars 

2g Banko Carl / Er på skinner, men der kan bruges fundraisere. Linda 

2h   

2i St.Hans – hvem deltager? / Bodil repræsenterer foreningen Sjoerd 

2j Naturens Dag / Planlægningsmøde 12/6 kl. 19. Naturens dag er d.10/9. Linda 

 
3. Fuldført 

 

3a   

 
4. Faste 

 

 

4a Bosætningsarbejdet / intet nyt Jesper 

4b LAG / intet nyt Sjoerd 

4c LDR: Hvad svarer vi på initiativet fra LDR og Frivilligvest?  / Vi deltager i 
mødet d. 29. august og hører, hvad de kan hjælpe os med. Sjoerd 
forhører sig om, hvad de annoncerede Workshops går ud på. 

Sjoerd 

4d Sognebladet /  Bladet er på gaden. Sjoerd 

4e Hjemmesiden / intet nyt Sjoerd 

4f Loppemarked / Der er masser af gode sager. En hel halv mere er 
inddraget til opbevaringen. Jens Cordius udtaler, at vi sagtens kan få lov 
til at benytte bannere ved landevejen, når vi spørger pænt. 

Dorthe 

4g Kloster legeplads / Nogle redskaber har været udsat for hård Linda 



behandling. 

4h Flagallé / intet nyt Bent 

4i Juleudsmykning / intet nyt Lars 

4j Grønne områder 
Polden, Høkers plads; / intet nyt 
Spangen: / intet nyt 
Sogneparken: /  Se pkt. 2e 
Ragna Tangs Plads: / intet nyt 

 
Lars 
Dorthe Bent 
Hans Jørn 
Linda 

4k Infoskærme / intet nyt Dorthe 

 
5. Evt. : 

Poul Lyng foreslår hundeskov i ”skoven” ved Søndervig Landevej over for 
den gamle skole. OK til at han kan fortsætte med idéen. 

 
 
              Næste møde er : Mandag d. 19. juni kl. 19.30 i Kulturcentret 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
Formand Sjoerd Both 
 
_____________________________________                                                           
 

 
 
 
Næstformand Lars Provstgaard 
 
__________________________________ 

 
Sekretær Hans Jørn Sørensen 
 
_____________________________________                                                                                                                              
 

 
Kasserer Dorthe N. Krogsgaard 
 
_________________________________ 

 
Medlem Jesper Aarup 
 
_____________________________________ 
 
 

 
Medlem Bent Poulsen 
 
_________________________________ 

 
Medlem Linda Tøt 
 
_____________________________________ 
 

 

 


